
 

 

 
 
 
 
Nr. 5/2020 
 

PROCES – VERBAL 
 
 Încheiat azi, 07 decembrie 2020, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 20 membri, lipsind: 
Magyarosi Imola-Piroska. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (1) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 1546/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina, Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii Municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
Municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bună ziua. 
Să începem cu o prezență.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 ”Înainte să votăm Ordinea de zi aș vrea să întreb dacă cineva mai are de adăugat 
vreun proiect pe Ordinea de zi?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da. Aș dori să adaug două 
puncte pe Ordinea de zi, la diverse. Un D1 privind aprobarea modificării organigramei şi 
statului de funcţii pentru personalul din cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială Sfântu 
Gheorghe, aprobate prin HCL 61/2020, cu modificările ulterioare. Și un punct D2 privind 
aprobarea modificării bugetului de venituri şi cheltuieli al SEPSI REKREATÍV SA Sfântu 
Gheorghe pe anul 2020.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Mai este și altcineva? Dacă nu, vă rog să votăm cine este de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi. D1 sunt de acord, D2 sunt de acord.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): „Sunt de acord cu 

introducerea punctelor D1 și D2.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 

D1, D2.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „Da, sunt de acord cu intoducerea 

punctelor D1 și D2.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.r./lb.m.): „Da, de acord cu ambele.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord cu 



 

 

introducerea punctelor D1 și D2.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Sunt de acord cu introducerea 

punctelor D1 și D2.”  
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 

punctelor D1 și D2.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 

punctelor D1 și D2.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 

punctelor D1 și D2.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu D1 

și D2.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r.) „Sunt de acord cu introducerea 

punctelor D1 și D2.” 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r): „Îmi cer mii de scuze, dar n-am 

putut porni microfonul. Sunt de acord cu introducerea punctelor D1 și D2.” 
Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 

Să votăm Ordinea de zi în totalitate.” 
Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r/lb.m): „Da.” 

 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): „Da.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r./lb.m): „Da.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r./lb.m): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Da.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Da.” 

 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 
problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 
înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Avem 
cazuri? Dacă nu avem, atunci să trecem mai departe. Aș vrea să vă propun ca să trecem 
peste toate proiectele de hotărâri și să votăm la urmă, dar vreau să știu dacă sunteți de 
acord cu propunerea, și să votăm.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m): „Da.” 



 

 

 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): ”Da, sunt de acord.” 
Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r./lb.m): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r): „Da.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „Da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r./lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 

 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): ”Mulțumesc. 
Să trecem la punctul 1.” 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei 
bugetului general al Municipiului Sfântu Gheorghe la data de 30.11.2020. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „În absența d-lui primar eu 
voi prezenta punctele 1, 2 și 3. Bugetul pe anul 2020 a municipiului Sfântu Gheorghe 
totalizează 194.866.950 de lei, din care au fost realizate la capitolul venituri 129.400.180 
de lei, ceea ce reprezintă 72,59 %, din care 28.242.000 au fost trase din bugetul central. La 
capitolul cheltuieli au fost realizate 122.109.357 de lei, ceea ce reprezintă 67, 66 %. Vă 
mai pot informa că instituțiile de învățământ au realizat venituri proprii de 1.458.777 lei, 
respectiv instituțiile de cultură 609.033 de lei, și 460.754 de lei am primit ca și sprijin 
financiar din partea instituțiilor și organizațiilor din străinătate. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 
și eu. Dacă cineva are întrebări la hotărârea respectivă? Dacă nu, vă informez că, comisiile 
I și V au dat acordul. Trecem la punctul 2.” 
 Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 384/2020. 
 PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii termenului de aplicare și modificarea Procedurii de acordare a scutirii de la 
plata majorărilor de întârziere aferente obligaţiilor fiscale constând în impozitul datorat 
după terenurile situate pe raza administrativ-teritorială al municipiului Sfântu Gheorghe și 
care au făcut obiectul titlurilor de proprietate emise de Comisiile locale pentru 
reconstituirea dreptului de proprietate asupra terenurilor, ale unităților administrativ-
teritoriale cu care municipiul Sfântu Gheorghe se învecinează, aprobată prin Hotărârea 
Consiliului Local nr. 330/2018, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Este vorba de plata 
impozitului pe teren în cazul terenurilor care au fost retrocedate de comisiile de aplicare a 
Legii 18 către unitățile administrativ teritoriale învecinate, și proprietarii cărora cu bună 



 

 

credință au plătit aceste impozite, inclusiv la Sfântu Gheorghe, propunem ca să fie extinsă 
hotărârea noastră și să fie scutite de plata majorărilor de întârziere.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 
dl. viceprimar. Dacă cineva are întrebări pe această temă? Dacă nu, vă informez că, 
comisiile I, II și V și-au dat avizul. Trecem la punctul 3.” 
 Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 385/2020. 
 PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Avizului 
de oportunitate nr. 7/25.11.2020 pentru întocmirea Planului Urbanistic Zonal „Modificare 
parțială PUZ Simeria Vest”, Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Sunt necesare modificări, 
fiindcă traseul drumului nu corespunde cu limita terenurilor, proprietatea municipiului 
Sfântu Gheorghe.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Dacă cineva are întrebări? Dacă nu, vă informez: comisiile de specialitate I, II și V și-au 
dat avizul. Trecem la punctul D1.” 
 Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 386/2020. 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării organigramei şi statului de funcţii pentru personalul din cadrul Direcţiei de 
Asistenţă Socială Sfântu Gheorghe, aprobate prin HCL 61/2020, cu modificările ulterioare. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Este vorba de mutarea unui 
post vacant de referent, cu studii medii, grad IA din cadrul Compartimentului Juridic etc. 
în Compartimentul Consiliere, Programe Sociale, și transformarea lui în inspector de 
specialitate, cu studii superioare, grad II.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 
dl. viceprimar. Dacă cineva are întrebări? Dacă nu, vă informez: comisiile de specialitate I, 
III și V și-au dat acordul. Trecem la punctul D2.” 
 Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 387/2020. 
 PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării bugetului de venituri şi cheltuieli al SEPSI REKREATÍV SA Sfântu Gheorghe 
pe anul 2020. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Din cauza pandemiei foarte 
multe activități găzduite de bazele sportive și recreative, care sunt operate de SEPSI 
REKREATÍV, nu s-au putut efectua. Din acest motiv nu s-au realizat venituri, respectiv 
cheltieli, și în consecință societatea propune modificarea bugetului. La capitolul venituri de 
la 6972 de lei la 5281 de lei, respectiv la capitolul cheltuieli de la 6970 de lei la 5277 de 
lei.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 
dl. viceprimar. Dacă cineva are întrebări? Dacă nu, vă informez: comisiile de specialitate I 
și V și-au dat acordul. Trecem la vot.” 
 Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 388/2020. 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-DA, 
D2-DA.” 

Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „1–DA, 2-
DA, 3–DA, D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Proiectul de hotărâre 1–DA, 2-
DA, 3–DA, D1-DA, D2-DA.” 



 

 

Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r): „1–DA, 2-DA, 3–DA, 
D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-DA, 
D2-DA.” 

Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, 
D1 și D2-DA.” 

Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r.): „Punctele 1, 2, 3–DA, D1, D2-DA.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Proiectele 1, 2 și 3 DA, 

D1 și D2-DA” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-DA, D2-DA. 

Mulțumesc.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-DA, D2-

DA.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-DA, D2-

DA.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ(lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-DA, D2-

DA.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r): „1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-DA și 

D2-DA.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-DA și 

D2-DA.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-DA și D2-

DA.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r): ”1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-DA 

și D2-DA.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „1–DA, 2-DA, 3–DA, D1-

DA, D2-DA.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r): „Punctul 1–DA, 2-DA, 3–DA, 

D1-DA, D2-DA.” 
Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): ”Asta au fost 

punctele pentru astăzi...” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Am fost omis din 

greșeală.” 
Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Am uitat.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Nici o problemă. Sunt 

de acord cu punctele 1, 2, 3, D1 și D2.” 
Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 

mult. Mulțumesc mult la toată lumea. Mulțumesc pentru prezență. Vă doresc o după 
amiază plăcută. La revedere.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 25 februarie 2021. 
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